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Írásbeli kérdés

az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt ElnökAsszony!

„Mi haszna volt a kulturális örökségvédelmi szakszolgálat felállításának?” címmel a

Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller Istvánhoz, az Oktatási és Kulturáli s
Minisztérium miniszteréhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Szakszolgálat felállítása bár a szakma ellenállásába ütközött, mégis megtörtént . A
hangzatos indoklás a költséghatékonyság és a racionalizálás volt . Sajnos nagy árat fizettek
érte a múzeumok .

A költséghatékonyság a gyakorlatban azt jelentette, hogy a munka nem lett kevesebb, de a
finanszírozást viszont elvonták, így a források egy részének „központosításával” csak továb b
nehezítették a múzeumok helyzetét .

Nem sikerült megnyugtatóan megoldaniuk történelmi örökségünk emlékeinek a meg őrizését
sem, ennek feltételrendszerét, például a tárolási lehetőségek bővítését sem tartja a szakma

kielégítőnek.

Kérdezem Miniszter urat :

Miképpen kívánja megoldani a szaktárca ezt a helyzetet és miképpen képzeli el a vidék i
kultúra képviseletét ellátó múzeumok érdekképviseletét és támogatását ?

Tisztelettel várovi válaszait !
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